
Pjanic: Ważny jest mocny początek sezonu
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Miralem Pjanic udzielił po dzisiejszym treningu wywiadu dla Roma TV.

 

- Z tymi meczami, to był ważny początek sezonu. Jest wiele entuzjazmu w tym

sezonie, mamy nadzieję spisać się lepiej.

 

4-2-3-1?

- Również w zeszłym sezonie często zmienialiśmy ustawienie, dostosowuję się do

tego, o co prosi trener, ustawienie nie jest ważne, ważne jest teraz dobre

przygotowanie i mocne rozpoczęcie sezonu. Pierwsze mecze są kluczowe, mamy

wielkie pragnienie, zostaliśmy wszyscy i być może przyjdą inni gracze, których

przyjmiemy jak pozostałych. Zespół ma pragnienie gry i jest szczęśliwy z bycia

razem.

 

Juventus?

- Jest przyzwyczajony do walki o pierwsze miejsca we Włoszech, wygrał cztery

mistrzostwa z rzędu i to oczywiste, że jest faworytem. Stracili kilku ważnych graczy,

którzy mieli wiele doświadczenia, jednak sądzę, że pozostaną bardzo silnym

rywalem.
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